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Referat 

Skolebestyrelsesmøde 

17. januar 2024 fra 18.30-20.30  

Terslev Skole – Flyttet til Nordskov 
 

Deltagere: Line Schnejder, Michael Særslev, Michelle Lyhne Jepsen Signe Mia Holm, Jens Juel Jen-

sen, Jens Jørgen Stokholm, Michael Pedersen, Mette Winckler, Wicky Frank, Lisbeth Brinth, Cecilie 

Vargel, Sofie 8A, Emma 9B, Mia Kokfelt Thomsen og Susanne Meyer Christensen. 

 

Gæster: Karina Hvid 

 

Forplejning: Skolen sørger for en sandwich 

 

Fraværende: Signe 

Punkt 1:   

Opfølgning ift. hændelser ifm. 

sneboldkampe  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakt til VISO (den nationale vi-

dens- og specialrådgivningsorga-

nisation) 

- Proces 

- Forældremøde  
 

v. Susanne 

 

(kl. 18.30-19.00) 

 

 

 

 

 

Kontaktforældremøde 

Siden jul har der været skærpet opmærksomhed på skolens ordensreg-

ler. Der bliver hjemsendt elever der overtræder reglerne. Inden de ven-

der tilbage til skolen bliver der holdt møde med leder, eleverne samt de-

res forældre.  

På sidste lærermøde på Nordskov blev der fortalt at der opleves en po-

sitiv udvikling i adfærden blandt eleverne. Det betyder ikke at vi er i mål, 

men det giver håb for at vi kan lykkes med opgaven. 

 

Skolens håndtering af episoderne har fået ros fra forvaltning. Der er sat 

en proces i gang i skoleledergruppen om at udarbejde en beredskabs-

plan for håndtering af krisesituationer fremadrettet. 

 

 

Ansøgningen som blev sendt til VISO inden jul er blevet godkendt. 

Den 5/2 afholdes det første møde som er et afklarende møde. Her skal 

vi fortælle om de oplevelser, erfaringer, udfordringer men også ressour-

cer, som vi ser i vores udskoling. Deltagere i mødet er de forskellige sa-

marbejdsparter der er, så vi får et tværfagligt fokus. 

 

Forældremøde for udskoling: 

Det planlagte forældremøde for udskolingen udskydes til der ligger en 

plan fra VISO. 

Bestyrelsen udarbejder et skriv til forældrene så de er orienteret om at 

mødet rykkes og hvorfor. 

Planlægning af selve mødet venter til der er en dato. 

 

 

Det aftales at det planlagte kontaktforældremøde i marts sættes på 

som punkt på næste bestyrelsesmøde. Her vil overgangsbestyrelsen 

være samlet og repræsentanter fra Sofiendal vil kunne indgå i planlæg-

ning. 
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Punkt 2: 

Skolestruktur – forlig – konsekven-

ser og forandringsprocesser 

(kl. 19.00-19.30) 

Det forventes at det forslag til en ny skolestruktur som forligspartierne har 

godkendt bliver godkendt på byrådsmødet den 31/1. 

Det betyder at de 3 skoledistrikter bliver til 2 skoledistrikter. 

Helt konkret vil det betyde at Vestskolen også vil skulle indeholde Sofien-

dalskolen. 

 

Fra 2025 skal der ske en fordeling af udskolingsklasser mellem Nordskov 

og Sofiendal. Det betyder at der skal udarbejdes et princip for klasse-

dannelse. Det er bestyrelsen der skal være med til at udarbejde princip-

perne for klassedannelse. 

Politikkerne kan beslutte nogle kriterier som der skal tages hensyn til. 

 

Det er vigtigt at vi får taget godt imod medarbejdere, elever og foræl-

dre fra Sofiendal så de føler sig velkomne 

 

Sofie og Emma tager et punkt med på næste elevrådsmøde der om-

handler hvordan der kan vælges et nyt navn til den nye distriktsskole.  

 

 

Punkt 3: 

Konstituering fremadrettet 

v. Michael og Line 

19.30-20.00 

Michael og Line trækker sig fra formandskabet og helt ud af bestyrelsen. 

En af årsagerne er at den nye bestyrelse har været svær at navigere i, 

og har taget på kræfterne. En anden årsag er at Michael og Line syntes 

der køres nye kræfter i spil til den nye bestyrelse, der skal nytænkning ind 

– der skal ske noget andet. 

Valg af formand og næstformand afholdes på næste møde hvor Sofi-

endal er en del af overgangsbestyrelse, Michael og Line fortsætter indtil 

næste møde. 

 

Tak til Michael og Line for deres indsats☺ 

  

Punkt 4: 

Meddelelser  

 

- formand:   

- medarbejderne: 

- elevrådsrepræsentanter: 

- ledelsen:   
- Info ift.  

(kl. 20.00-20.20) 

Medarbejderne: 

Nordskov 

• Vi har netop afsluttet terminsprøver 

• I forhold til udmeldingen vedr. kommende skolestruktur fornem-

mer jeg, at 

o mange af mine kolleger grundlæggende føler, at der er 

blevet lyttet til de indsigelser og bekymringer vi har be-

skrevet og gjort os i forhold til, hvis alle overbygningsklas-

ser fremadrettet skulle være samlet på Nordskov. 

o mange håber, at den personalereduktion, som må 

komme i 25, når et spor skal flyttes til Sofiendal, kan fo-

regå ved ”naturlig afgang”. 

o mine kolleger synes, det er ærgerligt, at modtageklas-

serne skal flyttes fra Nordskov, da det formentligt betyder, 

at vi skal sige farvel til kolleger, som vi meget nødigt vil 

miste. 

o man er lidt spændt på om de modtagebørn, som bor i 

”Øst”, skal knyttes til skoler i deres nærområde. 

 

Terslev 

På Terslev skole arbejder vi stadig ud fra oplæg fra STUK. Vi har arbejdet 

med 1. forløb i co-teaching, med fokus på aktiviteter der tilgodeser tale, 
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læse, skrive og lytte og med alle elever aktiveret. Til foråret kommer et 

forløb mere. 

Samtidig har STUK foreslået at gøre biblioteket mere synligt og brugbart, 

så vi er ved at flytte biblioteket ned i stueetagen og inddrager en kar-

nap til læseområde.  

Skolestrukturen betyder for os, at vores 6. kl. fremover sandsynligvis får 

mulighed for at komme på enten Sofiendal eller Nordskov 

 

Vibeeng: 

Vi har på lærermøde drøftet skolestrukturen og vi er selvfølgelig påvirket 

af lukning af modtageklassen. Vi har to kollegaer der kan blive berørt af 

dette og de har været indkaldt til møde med Susanne og deres nær-

meste leder. Personalegruppen er opmærksomme på disse to kollegaer. 

Ydermere drøftede vi de ændringer der gør, at vi bliver en større kolle-

gagruppe der skal samarbejde. Sidst men ikke mindst drøftede vi de ud-

fordringer vi bliver berørt af i forhold til, at nogle medarbejdere skal have 

ny skoleleder. Alle vil blive berørt af den proces der skal iværksættes for, 

at samle de 4 matrikler til en skole med fælles værdigrundlag m.m. 

 

Ledelse: 

Der har været afholdt valg til frokostordningen i Børnehuset. Det blev et 

ja, så frokostordningen fortsætter. 

Karina leder i Børnehuset udtalte en bekymring for Børnehuset i forhold til 

skolestrukturen og der kommer en skole mere. Karina har en oplevelse af 

at Børnehuset fylder meget lidt i diverse sammenhæng også i skolebe-

styrelsen og når der kommer en skole mere vil Børnehuset fylde endnu 

mindre. 

 

Børnehuset sættes på som et fast punkt under meddelelser og det 

samme gør henvendelser fra forældre 

 

 

Evt. 

(kl. 20.20-20.30) 

Der arbejdes på at finde en ny udbyder af skoleboden eller andre løs-

ninger som involvere eleverne. 

 

 

Punkter til næste møde 

 

Kontaktforældremøde 

Drøftelse af hvordan der skal findes et nyt navn til den nye skole 

Valg til overgangsbestyrelse 

Godkendelse af referat  

 

 

Godkendelse pr. mail og kommentarer nedenfor 1 uge. 


